
Zápis z jednání - RADY ŠKOLY 

Gymnázium Vincence Makovského se sportovními třídami 

Nové Město na Moravě 

10. října 2018 v 16:00 
 

Mgr. Miloš Bukáček  ANO   Mgr. Jana Dvořáková ANO  

Mgr. Dagmar Hromádková ANO   Michal Šmarda omluven 

Mgr. Martina Pulgretová ANO   Ing. Otakar Smetana ANO 

Hosté: 

Mgr. Jiří Maděra  ANO   Mgr. Miloš Okurka ANO 

Ing. Petra Stará DiS.  ANO 

 

Program jednání: 

1) výroční zpráva 2017/2018 

2) informace o konci volebního období členů RŠ za pedagogy a rodiče 

3) problematika studia na G 

4) možnost zařazení dalšího sportu do SG - horská kola 

5) rozpočet školy 

6) Různé 

pro: 5 proti:  0 zdržel: 0 

ad1)  Členové Rady školy projednali „Výroční zprávu 2017/2018“ a berou její obsah na vědomí. 

pro: 5 proti:  0 zdržel: 0 

ad3)  Členové Rady školy projednali problematika studia na G, propojení oborů 42 a 41, počty zájemců o 

 studium, úpravu ŠVP, potřebu vlastního internátu, realizované a plánované opravy školy, příchody a 

 odchody zaměstnanců, výhled studia. 

pro: 5 proti:  0 zdržel: 0 

ad4) Členové Rady školy projednali možnost zařazení dalšího sportu do SG - horská kola a podporují tuto 

 aktivitu. 

pro: 5 proti:  0 zdržel: 0 

ad5) Členové Rady školy projednali rozpočet školy a ekonomické náležitosti, které představila Ing. Petra 

 Stará – ekonomka školy. 

pro: 5 proti:  0 zdržel: 0 



ad2) Ředitel školy informoval členy Rady školy a ukončení volebního období zástupců pedagogů a rodičů. 

 Dále informoval o připravovaných volbách do Rady školy.  

pro: 5 proti:  0 zdržel: 0 

ad6) Různé: 

 Mgr. Dagmar Hromádková doporučila zařadit do propagace školy informaci o možnosti 

doučování pro sportovce.  

 Ředitel školy poděkoval za práci v Radě školy všem končícím členům a popřál hodně úspěchů 

v jejich další činnosti. 

 Ing. Otakar Smetana poděkoval za možnost stravování se na 1.ZŠ a hodnotil tuto školní 

jídelnu pozitivně 

 Mgr. Miloš Bukáček kladně hodnotil posun kvality stravy a sortiment salátů na 2.ZŠ 

 Mgr. Jiří Maděra pozitivně hodnotil posun kvality stravy v měsíci říjnu a sortiment salátů na 

2.ZŠ. Současně upozornil na zvýšený počet žáků (40), kteří přešli na 1.ZŠ 

 Mgr. Miloš Okurka doporučuje zařadit do sortimentu salátů čerstvou zeleninu na úkor 

sterilované. 

 
V Novém Městě na Moravě 10. 10. 2018 

Mgr. Jana Dvořáková v.r. 
členka Rady školy 


